

4天3晚 深圳魅力游

4D3N SHENZHEN CHARMING TOUR



甘坑古镇



华强北电子步行街



帝王大厦



罗湖商业中心

第1天 DAY 1 吉隆坡 → 深圳
 在吉隆坡国际机场集合，抵达深圳国际机场后，送往酒店入住；自由活动于东门步行街。
Kuala Lumpur → Shen Zhen
 Assemble at KLIA for your flight . Upon arrival at Shen Zhen International Airport, transfer to check in hotel. Free at leisure at Donmen Pedestrian Street area.
 深圳山水酒店 或同级当地 4★
 Shen Zhen Shanshui Hotel or similar local 4★

第2天 DAY 2 深圳 (早/午/晚)
 早上前往参观 **指定项目**：【甘坑古镇】起源于明清时期的甘坑村，是一个有着悠久历史的古老村庄，被誉为深圳十大客家古村落之一，【外观地王大厦】、【华强北电子步行街】是中国大陆交易额最大的商业街，【罗湖商业中心】是一栋位于深圳市罗湖区华强北内的超高层摩天大楼。
Shen Zhen (B/L/D)
 In the morning, go to visit **Compulsory Tour: 【Gankeng Ancient Town】** Gankeng Village originated from the Ming and Qing Dynasties. It is an ancient village with a long history and is known as one of the top ten Hakka ancient villages in Shenzhen. 【Exterior appearance of Diwang Building】，【Huaqiangbei Electronics Pedestrian Street】 is the commercial street with the largest transaction volume in mainland China. 【Luohu Commercial Center】 is a super high-rise skyscraper located in Huaqiang North, Luohu District, Shenzhen.
 深圳山水酒店 或同级当地 4★
 Shen Zhen Shanshui Hotel or similar local 4★

第3天 DAY 3 深圳 (早)
 今日全天自由活动。
Shen Zhen (B)
 Free at leisure today
 深圳山水酒店 或同级当地 4★
 Shen Zhen Shanshui Hotel or similar local 4★

第4天 DAY 4 深圳 → 吉隆坡 (早)
 早餐后，自由活动直到时间送往深圳机场，乘搭航班返回家园。
Shen Zhen → Kuala Lumpur (B)
 After breakfast, free time until transfer to Shenzhen Airport for flight back home.

指定项目 (*) COMPULSORY TOUR	360度全玻璃天幕红胖子双层观光巴士 + 甘坑古镇 + 升级乳鸽餐 360-degree all-glass canopy red fat double-decker sightseeing bus + Gankeng Ancient Town + upgraded squab meal	Renminbi 人民币 280 / 人 / pax
购物站 Shopping	同仁堂 Tong Ren Tang	

声明：上述行程仅供参考，原则上本公司会尽量保持内容不变，然而正确行程乃依据当地接待社按当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code: 4SZX
 (UPDATE :01 JULY 2024)